



RACE 2

**PRESS
RELEASE
Le Mans**

14/07/03

Christian Klien scores second rookie-win

The rookies in the Formula 3 Euro Series are really coming to the fore. Austrian Christian Klien celebrated his first-ever Formula 3-victory at Le Mans on Monday with his Dallara-Mercedes, just like Finn Nico Rosberg had done with his Dallara-Opel on the day before. In the championship standings, Australian Ryan Brisco remains in the lead.

At the track of the traditional Le Mans 24 hour-race, Christian Klien (Mücke Motorsport) found a way past pole-sitter Olivier Pla (ASM F3) courtesy of a great start. Then, he had little trouble driving his maiden F3-victory home. Brazilian Fabio Carbone (Signature Plus) finished second with his Dallara-Sodemo from Canadian Bruno Spengler (ASM F3/Dallara-Mercedes), who only made his debut in the series four weeks ago at the Norisring following an accident in pre-season testing.

While Austrian Bernhard Auinger (Superfund TME) scored his best result of the season so far with his Dallara-Toyota in fourth place, Nicolas Lapierre (Signature Plus) saved the honours of the Grande Nation on the French national holiday by finishing fifth.

Although he landed in the gravel trap and had to retire after a spin on the opening lap of the race already, things still went Ryan Briscoe's way: his main rivals Olivier Pla (France) and Timo Glock (Germany) failed to score any points, so that the Australian still has a comfortable 27 points' margin in the drivers' standings.

Christian Klien (Mücke Motorsport): "It was a perfect week-end! I did the pole position yesterday, I was on the second place for the Sunday race and today I win the race. That's very good. I took a good start and Fabio did a mistake so I could overtake him too. But it was not easy to lead the race and it was very hot in the car. Anyway I did my best and I won!"

Fabio Carbone (Signature Plus): "I was on the first row, but I did a mistake in the Dunlop and I was second. So I was thinking about the championship and the second place is good for scoring points."

Bruno Spengler (ASM F3): "I did a good race, but my start was not so good. So I have to learn during the second part of the season to score more points because this was just my second meeting. I wish I will be able to win a race before the end of the season. I am very happy with my first podium in Formula 3."



Press Officer : Claus-Peter ANDORKA
Hirschbergstr. 41
71679 Asperg - DEUTSCHLAND
Tel: + 49 (0) 7141 220313
Fax: + 49 (0) 7141 220314
press@f3euroseries.com



Press Officer : Philippe SOULET
7, rue Alsace Lorraine
42000 Saint-Etienne - FRANCE
Tel : + 33 4 77 41 58 03
Fax : + 33 4 77 41 32 14
press@f3euroseries.com



Rennen 2 - Christian Klien holt zweiten Rookie-Sieg

14.07.2003 - Die Rookies in der Formel 3 Euro Serie sind stark im Kommen. Der Österreicher Christian Klien feierte am Montag in Le Mans mit seinem Dallara-Mercedes ebenso seinen ersten Formel-3-Sieg wie am Tag zuvor der Finne Nico Rosberg im Dallara-Opel. In der Gesamtwertung führt weiterhin souverän der Australier Ryan Briscoe.

Auf der Strecke der traditionsreichen 24 Stunden von Le Mans setzte sich Christian Klien (Mücke Motorsport) mit einem tollen Start an Pole-Mann Olivier Pla (ASM F3) vorbei an die Spitze und hatte wenig Mühe, seinen ersten Sieg in der Formel 3 Euro Serie nach Hause zu fahren. Der Brasilianer Fabio Carbone (Signature Plus) wurde mit seinem Dallara-Sodemo Zweiter vor dem Kanadier Bruno Spengler (ASM F3/Dallara-Mercedes), der nach seinem Testunfall vor dem Saisonstart erst vor vier Wochen auf dem Norisring sein erstes Formel-3-Rennen bestritten hatte.

Während der Österreicher Bernhard Auing (Superfund TME) mit seinem Dallara-Toyota als Vierter sein bestes Saisonergebnis erzielte, rettete Nicolas Lapierre (Signature Plus) im Dallara-Sodemo am französischen Nationalfeiertag als Fünfter die Ehre der Grande Nation.

Obwohl er nach einem Dreher schon in der ersten Runde im Kiesbett landete und aufgeben musste, lief alles für Tabellenführer Ryan Briscoe: Da seine direkten Verfolger Olivier Pla (Frankreich) und Timo Glock (Deutschland) in diesem Rennen keine Punkte holten, hat der Australier in der Gesamtwertung weiterhin komfortable 27 Zähler Vorsprung.

Christian Klien (Mücke Motorsport): "Es war ein perfektes Wochenende. Gestern die Pole Position und der zweite Platz, heute mein erster Sieg. Das ist super. Ich hatte einen guten Start und Fabio machte in der Dunlop-Kurve einen Fehler, da konnte ich auch noch ihn überholen. Es war aber kein einfaches Rennen, weil es im Auto sehr heiß war. Ich habe mein Bestes gegeben und gewonnen."

Fabio Carbone (Signature Plus): "Ich stand in der ersten Reihe und machte einen Fehler in der Dunlop-Kurve und verlor dadurch die Führung. Danach dachte ich in erster Linie an die Meisterschaft und die Punkte. Dafür war der zweite Platz sehr gut."

Bruno Spengler (ASM F3): "Ich fuhr ein gutes Rennen, auch wenn mein Start nicht so gut war. Ich muss in der zweiten Saisonhälfte noch lernen und mehr Punkte holen. Das war heute erst meine zweite Veranstaltung in der Formel 3. Ich wünsche mir, dass ich in dieser Saison noch ein Rennen gewinnen kann. Ich bin sehr glücklich über meinen ersten Podestplatz in der Formel 3."